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Domnule președinte de ședință,

Doamnelor și domnilor senatori, 

Stimați colegi,

Care sunt prioritățille Primăriei?

În declarația mea politică de astăzi doresc să vă vorbesc despre cheltuielile exacerbate 

pe care primarul Bucureștiului le face reușind să ne uimească de fiecare dată. Vedem cum 

„investește” sume exorbitante în panseluțe, arbuști supraevaluați, borduri, iepuri gigant din 

polistiren si bine-cunoscutele deja, statui.

Doamna Firea este probabil cel mai risipitor primar pe care Bucureștiul l-a avut până 

acum. Și asta nu ar ti o problemă dacă cei impactați nu am fi noi, cetățenii. Problema mare 

este că doamna Firea cheltuiește banii publici fară a ține cont de ceea ce contează pentru 

cetățenii acestui oras. Îmbunătățirea traficului din oraș, educația, sănantatea sunt undeva 

departe. Panseluțe, stații de tramvai înierbate, statui care aduc cetățenilor niciun beneficiu 

real.



Din bugetul pe anul 2018 al Primariei Bucureștilui 62,6 milioane lei sunt alocați 

pentru statui: 17,6 milioane lei pentru monument fantana-cascada "La Fantana Dor” si 11,6 

milioane lei pentru monument “Unirea Romanilor de la 1918”.

Dacă credeam că am văzut suficiente cheltuieli inutile- spectacolul de teatru cu 

Lavinia Șandru in distribuție pe care Primăria Capitalei a cheltuit aproape 430 000 de euro.

De ce nu alocăm acești bani pentru educație? Dacă facem un calcul simplu și 

aproximăm costul unei școli cu opt săli de clasă Ia 400.000 euro atunci din banii acestia s-ar 

fi putut construi o școală.

De ce nu alocăm acești bani pentru sănătate? Dacă o zi de spitalizare la reanimare 

costă 1.000 lei atunci banii ajung pentru două mii de zile de spitalizare ce pot face diferența 

între viața și moarte pentru pacienți.

De ce nu investim acești bani în mijloace moderne de învățațare? Cei 430.000 de euro 

irosiți pe spectacol ar fi ajuns pentru aproximativ mie de calculatoare.

Deci care sunt prioritățile primăriei?

Senator, Silvia Monica Dinică
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